

TABLE OF CONTENTS

目 录

Analysis of Tumor Prosthesis Arthroplasty Complications

(肿瘤假体置换术后相关并发症分析)

J. Q. HUANG, W. Z. BI.....21

Clinical Study on Quality of Life in the Perioperative Application of Yiqiyangyin Decoction to Improve Postoperative Patients with Lung Cancer

(围手术期应用益气养阴方提高肺癌患者术后生活质量的临床研究)

Q. BAO, W. Z. SHOU.....28

Correlation between Galectin-3 Protein and Foxp3⁺, IL-17⁺ Lymphocytes in Colon Cancer Microenvironment

(结肠癌 galectin-3 蛋白的表达与微环境 Foxp3⁺、IL-17⁺淋巴细胞的相关性)

C. B. LI, Z. L. HUANG, N. LI, H. Y. LIU.....32

The Level of Serum MFG-E8 in Liver Cancer and Its Metastasis in Liver Cancer

(肝癌血清中 MFG-E8 水平及其在肝癌转移作用研究)

H. H. HONG, Z. WANG, L. LI, L. Y. LIN, Y. XIA, M. L. LIU, B. C. SU.....40

The Experimental Study of Tumor Growth of Recombinant Protein Fused with Cardiac Troponin I and Artificial Peptide

(基因重组心肌肌钙蛋白 I 融合蛋白抗肿瘤作用实验研究)

Z. Y. LIU, J. TIAN, F. H. SHI, J. LIU, X. LIANG, M. X. TAN, F. M. LIU.....48

Analysis of Endoscopic Screening and Early Treatment of Upper Digestive Tract Carcinoma of 705 Cases in Linzhou of Henan, China 2008-2014

(林州上消化道癌早诊早治项目治疗病例分析(2008-2014))

Z. C. LIU, Z. H. WANG, B. Y. LI, C. Q. HAO, J. W. WANG, M. ZHANG, J. B. LU.....56

Review on the Effects of Anti-Breast Cancer by Oridonin

(冬凌草甲素抗乳腺癌作用的研究进展)

Y. YU, X. F. WANG, Y. Y. CHEN, Q. L. WU, Z. P. XU, Y. L. LIU.....63